



الجهاز الفني

لدراسة المشروعات التنموية و المبادرات

Partnerships Technical Bureau

تصريح/ بشأن محطة الزور الشمالية لإنتاج الكهرباء والماء

أعلن الجهاز الفني لدراسة المشروعات التنموية والمبادرات، أنه نظراً لصدور القانون رقم (39) لسنة 2010 بشأن تأسيس شركات كويتية مساهمة تتولى بناء وتنفيذ محطات القوى الكهربائية وتحلية المياه في دولة الكويت والذي نشر في الجريدة الرسمية (كويت اليوم) بتاريخ 2010/6/27 .

فقد تقرر تأجيل بيع وثائق التأهيل الخاصة بشأن مشروع محطة الزور الشمالية لإنتاج الكهرباء والمياه المحلاة، وفق الإعلان الصادر بتاريخ 2010/6/27 من الجهاز الفني لدراسة المشروعات التنموية والمبادرات وذلك لحين إدخال متطلبات القانون رقم (39) لسنة 2010 في وثائق الطرح .

Announcement: Az-Zour North 1,500 MW & 100 MIGD Phase 1

IWPP

In accordance with law # 39 of 2010 published on the 27th of June 2010 in the official Gazette regulating the establishment of Joint Stock Companies for the Independent Water and Power Producers (IWPP).

The Partnerships Technical Bureau (PTB) has postponed the release date of the Prequalification documents (RFQ) relating to the Az-Zour North 1,500 MW and 100 MIGD Phase 1 IWPP as published in the official Gazette on the 27th of June 2010 until completing the requirements of law # 39 of 2010 to the project mentioned above. All parties that showed interest for this project will be notified on any further updates promptly. The PTB apologizes for any inconveniences.